



- \*本說明書所記載之所有內容與功能規格廠商有權更動且不另行通知。
- \*本說明書所記載之所有內容與功能規格將以實物為準

# 

### ●產品說明

- 1.Lighter S是專門為手槍開發的一款體積小重量輕的發光器,
- 2.由於Lighter S的體積小,使用者可以輕鬆的改裝到BB槍護木或魚骨內部或置入市售的滅 音管,讓使用者的BB槍或滅音管也具有發光器的功能.
- 3.隱蔽式電源指示燈設計,夜戰時電源指示燈的光線不容易被發現
- 4.Lighter S內部發光元件為高功率紫外線LED可以使綠色夜光彈激發出非常高的亮度,而 對於紅光夜光彈所激發出的亮度效能較差.
- 5.內部為高壓電路,請勿自行拆解以免發生觸電.
- 6 自動閣機說明
- A.開機後40分鐘無任何射擊,即自動關機.
- B.電池低電量時,電源燈將以紅光閃爍數次後自動關機.
- 7.LED電量顯示: (每秒閃爍一次)

A.綠光: 高電量 B.橘光:中電量

C.紅光:低電量,當低電量時,LED將快速閃爍數次後自動關機。

- 8.使用Lighter S時,當安裝於BB槍上,眼睛絕對不可直視槍口,以避免誤操作或BB槍故障誤 擊而發生意外
- 9. 為延長內建鋰電池使用年限,每2個月至少充電





\*All the specifications and contents in this manual are subject to change without notice.

\*All the specifications and contents are only for reference, please make the object as the standard

## Description

- The Lighter S, is a smallect and lightest tracer unit designed for the pistol.
- 2. Because of its small dimension, it enables users easily to install it into their silencers or airsoft gun hand-guards as long as their inner space is larger than the dimension of Lighter S. (Diameter: 27mm or 1.06 inches, length: 67.3mm or 2.65inches)
- 3. Lighter S could light up green tracer BBs with very high brightness but lighten red tracer BBs with medium brightness.
- 4. Do not disassemble the Lighter S to prevent high voltage electrical shock.
- 5. It automatically switches off under the following conditions:
- A. Device has idled for 40 minutes
- B. When the battery power is low, after the power indicator blinks in red color for 3 seconds.
- 6. Remaining power indicator (flash once per second)
  - A. Green light: high power
  - B. Orange light: medium power
  - C. Red light: low power
- 7. Do not look straight into the muzzle to check the installation of the device to prevent any accident like mistakenly pulling the trigger or firing the gun.
- 8. In order to extend the built-in Li-Poly battery life as much as possible, please charge it least once every 2 months.

### 產品使用與操作說明

1.第一次使用前必須先進行充電,將前蓋以逆時針方向旋開,將MicroUSB充電線分別 插入Lighter S與USB充電器,此時充電指示燈將亮起表示充電中.



- 2.當充電指示燈滅,表示充電完成,移除充電線,將前蓋以順時針方向旋緊.
- 3.將Lighter S安裝於槍管前方鎖緊
- 4.按下電源開關,電源指示燈將亮起(每秒閃爍一次).



- 5.閒置40分鐘不使用則自動關機.
- 6.不使用時則按下電源開關關機,LED指示燈滅.
- 7.當電源指示燈顯示紅色快速閃爍數次後自動關機,就表示電池沒電,需要進行充電.

#### ●規格

- ※ 支援綠色夜光彈
- ※ 支援35PRS連發速
- ※ 內建鋰電池,充電時間2.5小時.
- ※ 充電一次可供應22000發夜光彈射擊.
- ※ LED電源與電量顯示.
- **※** FCC, CE, ROHS
- ※ 尺寸: 直徑27mm, 總長度67mm
- ※ 重量32g(不含轉接頭)

※配件:

- ▶ 書明書x1
- ► MicroUSB充電線x1
- ► M11正牙轉M14逆牙轉接頭x1.



## Instruction

- 1.Should charge the Lighter'S before using it the first time. Please refer to the following steps:
- A.Unscrew the front cap by turning counterclockwise to open the Lighter S. B.Insert one end of the MicroUSB charging cable into the Lighter S and the other end into the charger.



Micro USB Port -



Charger Indicator

C.The charger indicator would light on to indicate that the Lighter S is charging now.

**Button Power Power Indicator** 

- 2. When the Lighter S is fully charged, the charging indicator would light off. Pull out the charging cable and then screw the front cap by turning clockwise to close the device.
- 3.Install the Lighter S in front of the muzzle.
- 4.Press the power button and then the power indicator will blink (once per second).
- 5. The Lighter S would turn off automatically after leaving it idle for 40 minutes.
- 6. When not in use, press the button power to turn off the Lighter S as well as the power indicator.
- 7. The following situations indicate that the battery is dead and needs charging: A. You could not turn on the Lighter S.
  - B. You could turn on the Lighter S but the power indicator is in red light, flashes quickly a few times and then it turns off.

## Specifications

- **X** Supports green tracer BBs.
- **X** Supports up to 35PRS.
- X Built-in li-Poly battery, Charging time: 2.5 Hours.
- ※ Accessories:
  - ► MicroUSB charging cable x 1,
  - ► Adaptor x 1 (M14 anti-clockwise thread to M11 clockwise thread)
- X Fully charged battery would last over 22000 rounds.
- \* Led power indicator / battery power indicator
- **X** FCC, CE, ROHS compliant
- X Dimension: Diameter: 27mm (1.06 inch), length: 67.3mm (2.65 inch)
- Weight: 32g (without adaptor)